
Referat fra FAU-møte 11. desember 2023 kl. 1830 på Holviga Skole. 
 
 

Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Helga Kleivene Hagby, Jan Vidar R. Midtbø, Svein Atle W. Wilhelmsen, Tor 
Yngve Aamodt (vara for Kristoffer Evensen) 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor) og Eldbjørg Jansen (leder SFO) 
 
 

Frafall:  
Birgitte Utskot, Kristoffer Evensen, Lina Henriksen 
 
 

Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 

 
 

Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Godkjenning av referat fra forrige møte 
Ingen bemerkninger 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 

Klage på SFO 
Oppfølging av klagen fra SFO fra foreldrene i 2. trinn. Saken ble diskutert på FAU-møte 16/10-
23, og det ble vedtatt å gå i dialog med SFO-leder Eldbjørg Jansen. Eldbjørg var derfor til stede 
på dette møtet for å svare på spørsmål. 
 
Svein Atle har vært i kontakt med foreldrene på 2. trinn, for å få en utdypning av 
klagepunktene. De har gitt tilbakemelding på at noen ting har blitt bedre den siste tiden, og 
har samtidig noen punkter de ønsker forbedring på. 

 
Mat: 
En av klagene går på at barna ikke spiser. Eldbjørg svarer at de oppfordrer alle til å spise, og at 
de har rutiner for at alle barna skal spise. De har likevel ikke mulighet til å tvinge barna til å 
spise. Foreldrene kan gi beskjed til SFO om at de skal sørge for at enkeltbarn spiser, så følger 
SFO disse barna ekstra opp. 



 
 
Aktiviteter: 
Foreldrene har også gitt tilbakemelding at de ønsker mer tilrettelagte aktiviteter. Eldbjørg 
svarer at mange av barna ofte velger frilek, foran de organiserte aktiviteter. De har likevel 
alltid organiserte aktiviteter mellom kl. 14 og 15. De organiserte aktivitetene kan være f.eks. 
cheerleading, fotball, perling, brettspill, juleverksted, Mesternes Mester osv. Dette står i 
årsplanen fra SFO, som er sendt ut via Visma. 

 
Informasjon: 
Eldbjørg sier at de kan holde foreldremøte for SFO, om foreldrene ønsker dette. De har hatt 
dette tidligere, men opplevd at så lite som 10% av foreldrene er representert. FAU foreslår 
derfor at SFO heller informerer på om tilbudet på skolens foreldremøter. Eldbjørg oppfordrer 
også foreldrene til å ta direkte kontakt med henne om de har spørsmål eller tilbakemeldinger. 
Foreldre kan ta kontakt med henne via Visma-meldinger, og kan gjerne be henne om å ringe 
dem. 
 
10 av de ansatte på SFO deltar på et opplegg fra Udir, for å heve kvaliteten i SFO. Opplegget 
har som mål å øke kvaliteten på SFO, og øke den generelle kompetansen innenfor mange 
forskjellige relevante temaer. 
 
 

Informasjon fra skolen 
Rektor Ruth Grunnøy informerte om status ved skolen. 
 

- Adventskalender: Skolen har en felles adventskalender med forskjellige aktiviteter 
gjennom desember. 

- HMS-gruppa i personalet har vært på et foredrag angående emosjonelle belastninger 
for personer som jobber i skoleverket. Der har det kommet frem at de emosjonelle 
belastningene er økende. Det kan gå på utagerende barn, manglende respekt for 
voksne, etc. Dette er noe skolen ønsker å ta tak i, og jobbe for å forebygge. FAU 
oppfordrer skolen til å komme med forslag til hva foreldrene kan bidra med i denne 
sammenheng. 

 

Status, ny Holviga skole 
FAU-leder Tor Eide videreformidlet informasjon fra prosjektleder i Grimstad kommune. 
 

- Tilbakemelding fra prosjektleder i kommunen er at fremdrift på ny barneskole er i 
samsvar med plan om oppstart høsten 2026.  

- Prosjektleder deltar i FAU-møte i januar 2024. 
 

Eventuelt 
Kommunen, ved bygartner Rolf Inge Pettersen, har bekreftet at oppgradering av den siste 
delen av uteområdet inne i " hesteskoen" på modulskolen vil bli gjennomført så fort været 
tillater det. Lekeapparat er allerede bestilt. 
 


	Referat fra FAU-møte 11. desember 2023 kl. 1830 på Holviga Skole.
	Til stede:
	Frafall:
	Referent:
	Godkjenning av innkalling
	Godkjenning av referat fra forrige møte
	Klage på SFO
	Informasjon fra skolen
	Status, ny Holviga skole
	Eventuelt


